



New Ramses College



14 Lotfy El Saied St. Ghamra - Cairo



Tel. : +202 24 453 427 - +202 29 224 637
+202 29 224 636 - +202 24 453 444
+202 24 452 635 - +202 24 453 532

Fax: +202 24 452 700

+202 24 452 758 (IG) Direct

السادة أولياء الأمور الكرام،
تحية طيبة وبعد،،،

في إطار حرص إدارة المدرسة الدائم على سلامة أبنائنا الطلبة، سيتم تنفيذ خطة طوارئ وإخلاء تجريبية يوم الأربعاء الموافق 18 فبراير 2026، وذلك للتدريب على كيفية التصرف السليم في حالات الطوارئ - لا قدر الله - مثل الزلازل أو الحرائق.

يهدف هذا التدريب إلى تعليم الطلاب كيفية الخروج السريع والمنظم من المبنى، وفق إجراءات السلامة المعتمدة، بما يضمن الإخلاء الآمن دون حدوث أي إصابات، وذلك كإجراء احترازي واستعداداً لأي ظرف طارئ قد يحدث.

نرجو من حضراتكم التكرم بالتحدث مع أبنائكم وتوعيتهم بطبيعة هذا التدريب، وطمأنتهم بأنه إجراء وقائي يهدف فقط إلى الحفاظ على سلامتهم، حتى لا يشعروا بأي انزعاج أو توتر أو خوف أثناء التنفيذ.

شاكرين ومقدرين لحضراتكم حسن تعاونكم الدائم معنا لما فيه خير وسلامة أبنائنا.



Website: <http://www.nrcschools.com>

E-mail: nrc@nrcschools.com



New Ramses College



14 Lotfy El Saied St. Ghamra - Cairo



Tel. : +202 24 453 427 - +202 29 224 637
+202 29 224 636 - +202 24 453 444
+202 24 452 635 - +202 24 453 532

Fax: +202 24 452 700
+202 24 452 758 (IG) Direct

Dear Parents,

Greetings,

As part of the school's ongoing commitment to ensuring the safety and well-being of our students, we will be conducting an Emergency Evacuation Drill on Wednesday, February 18, 2026.

This drill is designed to train students on how to respond appropriately in the event of an emergency, such as an earthquake or fire (God forbid). The purpose is to practice a safe, calm, and orderly evacuation of the building, ensuring that students are able to exit quickly and without injury as a precautionary measure in case of any unforeseen emergency.

We kindly ask that you speak with your children in advance to help them understand the purpose of this drill and reassure them that it is simply a safety exercise. Your support will help prevent any feelings of anxiety, stress, or fear on that day.

The school will not allow any visitors to enter its premises during the evacuation drill from 9:00 a.m. to 10:30 a.m. on that day.

Thank you for your continued cooperation and partnership in keeping our students safe.

Sincerely,
Hala Toma
College Director



Website: <http://www.nrcschools.com>

E-mail: nrc@nrcschools.com